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Ordinarie föreningsstämma Såningsvägen 
första samfällighet den 23 februari 2022 

Ordinarie föreningsstämma 2022 hålls 
onsdagen den 23/2, klockan 19.00 i IFK Viksjös 
klubblokal vid Viksjövallen.  

Samtliga restriktioner gällande antal deltagare 
på sammankomster och möten inomhus är 
från och med den 9 februari borttagna, men 
styrelsen rekommenderar ändå att endast en 
medlem per hushåll deltar på stämman.  
Handsprit eller gel kommer att finnas på plats.  

Kaffe kommer inte att serveras under 
stämman. 

Medlems rösträtt kan också utövas genom 
ombud. Ombudet får dock inte företräda mer 
än en medlem.  

Bifogat detta Såningsblad finns samtliga 
underlag med kallelse samt dagordning för 
stämman. 
 
  
 

Eluttag i garagen 

Elförbrukningen på västra parkeringen har 
under december och januari åter visat ökad 
förbrukning jämfört med tidigare år och östra 
parkeringen. Vid anslutning av motorvärmare 
ska timer inställd på max 2 timmar användas. 
Därutöver får eluttagen bara användas vid 
tillfälliga behov såsom till exempel 
användning av handverktyg eller sladdlampa, 
ej för laddning av elbil eller laddhybrid. 
  
Bilfria gångvägar 

För att undvika incidenter och för att 
underlätta för snöröjaren ber vi samtliga att 
undvika att köra in på gångvägarna. Om ni 
ändå vid tillfälle måste köra in – håll krypfart.  

Parkering är endast tillåten i garagen och på 
parkeringsplatserna. 
 

Med vänlig hälsning!       

Styrelsen 

mailto:saningsvagenudda@gmail.com


Ordinarie föreningsstämma med Såningsvägens första samfällighet 

Onsdagen den 23 februari 2022 kl. 19.00 i Stora Klubbhuset vid Viksjövallen, 
Andebodavägen (blågula huset vid första konstgräsplanen). Datum har tidigare angivits i 
Såningsbladet nr 6 2021. 

Kallelse med tid och plats ska enligt stadgarna utfärdas senast 14 dagar före sammanträdet. I 
kallelsen ska också finnas underlag för beslut om uttaxering av samfällighetsavgiften.  

Dagordning samt underlag till årsstämman bifogas nedan. 

Medlems rösträtt kan utövas genom ombud med skriftlig fullmakt, se nedan. Ombud får inte 
företräda mer än en medlem. 

 

Fullmakt 

 
För …............................................................... (namn på den som skall företräda fastigheten) 

….…................................................................. (adress) att vid årsstämman 2022 som ombud 
för ägaren av fastigheten Järfälla Viksjö 4: ………/Såningsvägen nr ……… föra min talan enligt 
ovan samt utöva rösträtt som tillkommer fastighetens ägare. 

Viksjö den …...................   Ägare …...............................................................   (namnteckning) 
 

  



UNDERLAG TILL ÅRSSTÄMMA 

Förslag till dagordning 

för Såningsvägens första samfällighetsförenings årsstämma 2022 

 

1. Val av ordförande 

2. Val av sekreterare 

3. Val av två justeringspersoner 

4. Frågan om stämman är behörigt utlyst med tid och plats senast 14 dagar innan 
årsstämman. 

5. Justering av röstlängd 

6. Fastställande av dagordning 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse samt resultat- och balansräkning 

8. Revisorernas berättelse 

9. Fastställande av resultat- och balansräkningen samt disposition av resultatet 2021 

10. Ansvarsfrihet för styrelsen 

11. Framställningar från styrelsen och inkomna motioner 

12. Underhållsplan och reparationsfond – presenteras vid stämman 

13. Revisorernas förslag till ersättning till styrelsen, suppleanterna, reparationsgruppen, 
ordinarie revisorer och valberedning 

14. Styrelsens förslag till budget samt årsavgift för fastighetsägarna 2022 

15. Val av styrelseledamöter samt suppleanter 

16. Val av två revisorer samt två revisorssuppleanter 

17. Val av reparationsgrupp 

18. Val av valberedning 

19. Övriga frågor 

20. Meddelande om plats och tid när stämmoprotokollet hålls tillgängligt för 
fastighetsägarna (distribueras med Såningsbladet inom 14 dagar efter stämman) 

21. Stämman avslutas 

  



Punkt 7 enligt föreslagen dagordning 

Verksamhetsberättelse för år 2021 

Styrelsen för Såningsvägens första samfällighetsförening avger härmed verksamhets-
berättelse för föreningens 50:e verksamhetsår som omfattar tiden 1 januari – 31 december 
2021. 
 
 

7:1 Föreningsstämma 

Ordinarie föreningsstämma hölls tisdagen den 21 september 2021. Tjugosju (27) 
röstberättigade medlemmar, varav två (2) via fullmakt var närvarande. 
 
   
7:2 Styrelsen 

Styrelsen har efter årsmötet haft följande sammansättning: 

Ordförande:  Kent Schuler (101)                     Omval 1 år  
Kassör:  Britt von Schéele (197)                 Omval 1 år   
Sekreterare:  Berit Rydström Seger (115) Omval 1 år 

Suppleanter:  

Gunvor Franzen (91)                                         Omval 1 år 
Taha Hassan (43)                                         Omval 1 år 

Solveig Björkman (55)      Omval 1 år 

Styrelsen har mellan föreningsstämmorna 2021 och 2022 haft sju (7) protokollförda 
sammanträden. I år har suppleanterna inte närvarat på alla möten och reparationsgruppen har 
haft en representant med. 
 
 

7:3 Informationsfrågor 

Information om angelägenheter som rör samfälligheten och medlemmarna har skett genom 
Såningsbladet. Under 2021 har sex (6) Såningsblad skickats ut till medlemmarna. Det har 
huvudsakligen skett via mail till de som anmält mailadresser. De som inte anmält mailadress 
får fortlöpande Såningsbladet i pappersformat i sin brevlåda. 

Såningsbladets innehåll samt övrig information har även funnits tillgänglig på samfällighetens 
hemsida med domänadress www.saningsvagen.se. 
 
 

7:4 Aktuella avtal 

Genomgång har skett av de avtal föreningen har ingått: 

● Snöröjning och sandning För vintersäsongen 2021/2022 har samfälligheten fortsatt 
avtal med CK Contractor. Ändring har gjorts så att avtalet löper med 12 månaders 
intervall, om det ej sägs upp senast 31/5 innevarande år. 

● Elhandelsavtalet med Mälarenergi AB gäller från 2021-10-01—tillsvidare 3 månaders 
avtal. 

http://www.saningsvagen.se/


● Försäkringen hos Länsförsäkringar av föreningens gemensamma anläggningar har 
vid årsskiftet förnyats och löper till och med 2022-12-31. 

● TV/bredband och telefoni hos Com Hem. Det är ett löpande tolvmånadersavtal med 
en ny period fr.o.m. 2022-06-01. 

● Laddstationer Nytt ramavtal har tecknats med Eways 2021-12-12. Avtalet löper mellan 
2022-01-01—2024-12-31 (36 månader). Uppsägningstiden är 6 månader. Därefter 
löper avtalet med 12 månaders perioder. Utöver det så har samfälligheten tagit över 
debiteringen av förbrukad el till medlem. 

 

 

7:5 Områdets skötsel 

Städdagen har på grund av Covid-19 inte varit gemensam. Städningen utfördes mellan 16–
19 april. Containers fanns att tillgå under de dagarna. Områdesansvariga gick var för sig för 
att se vad som skall åtgärdas som sen samordnades inför städdagen. Veckan efter städdagen 
skedde maskinsopning av områdets gator och asfaltsytor. Det togs beslut på stämman att 
höststädning inte skulle utföras utan man har eget ansvar att ta hand om höstlöven. 
 
 

7:6 Information till nyinflyttade 

Under år 2021 har tre fastigheter inom samfälligheten bytt ägare. Vi kan därmed välkomna tre 
nya medlemmar i samfälligheten. Alla nyinflyttade har under år 2021 precis som tidigare fått 
besök och hälsats välkomna och fått skriften Att bo på Såningsvägen. Besöken har gjorts av 
Gunvor Franzen, som också besvarat frågor om vårt område, om Viksjö och om Sverige. 
 
 
 7:7 Felparkerade bilar 

När styrelsen upptäckt eller fått information om felparkerad bil har Taha Hassan, som har 
hand om parkeringsfrågor i styrelsen, i vissa fall kontaktat ägaren för att få till stånd rättelse. I 
några fall har vi utfärdat kontrollavgift på 400:-/felparkering. Under år 2021 har vi utfärdat sju 
kontrollavgifter. Samtliga har betalats. Fyra först efter inkassokrav. 
 
 
7:8 Grannsamverkan mot brott 

Lokalpolisens meddelanden om brott i Järfälla har distribuerats via e-mail till de som anmält 
sina adresser. Det finns även en länk på vår hemsida till polisens informationssida. Välj 
"AKTUELLA HÄNDELSER" på hemsidan för information om bostadsinbrott. 
 
 
7:9 Samfällighetsavgifter 

Vi kunde på grund av Corona inte ha någon årsstämman som vanligt i februari, som 
fastställer årsavgiften. Vi behövde få in pengar, så vi skickade ut en vädjan till medlemmarna 
att betala den föreslagna årsavgiften, som vanligt senast 31 mars, trots att stämman inte 
fattat något formellt beslut. Som vi konstaterat tidigare är betalningsmoralen bland 
medlemmarna mycket god. Majoriteten av medlemmarna betalade in avgiften innan önskat 
betaldatum och samtliga hade betalat avgiften innan beslut om avgiften fattades på 
årsstämman. 
 
 
7:10 Underhåll och förnyelse 

Från budget för underhåll och förnyelse som antogs av stämman i september 2021 har följande 



arbeten utförts; 

● Arboristen började sitt arbete med trädbeskärning under december månad 2021 och 
arbetet slutfördes under januari 2022. 

● Skylt på västra gräsplanen uppsatt för att informera att det är en lekplats och inte 
rastplats för hundar. 

● Informationsskyltar beställda till båda infarterna till vårt område. Monteras upp under 
2022. 

 
Utöver detta så har en rönn på östra sidan byts ut. 
 
 
 

 

 

 

7:11 Laddning av elbil 

Under 2021 har två laddstationer installerats. 

 

 

 



7:12 Ekonomi och årets resultat 
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Punkt 8 enligt föreslagen dagordning  

 

 

 
 

 

 

 

 

 



Punkt 11 enligt föreslagen dagordning 

 

Framställningar från styrelsen och inkomna motioner 

Motioner 

Styrelsens kommentar till de två motionerna om billaddning samt förslag till beslut 

 

Bakgrund 

De två motionerna innehåller många felaktigheter och missförstånd och speglar inte de 
faktiska förhållandena inom vår samfällighet eller hur styrelsen och samfälligheten hittills 
hanterat frågan om billaddning. 
Styrelsen redogör därför nedan för de faktiska förhållandena och hur frågan hittills har 
och fortsatt ska hanteras. Detta för att stämman ska få ett korrekt underlag för de beslut som 
ska fattas. 
 
 
Övergripande 

Som styrelse och medlem i samfällighetsföreningen har man samfällighetslagarna, 
stadgarna och stämmobeslut att beakta. 
Det som i hög grad har styrt styrelsens agerande vid val av teknisk lösning, installation och 
drift av laddstationer, utformning av avtal med Eways och laddkunder samt prissättning för 
den förbrukade elen har varit ett stämmobeslut från årsstämman 2018. Allt har syftat till att 
ge medlemmarna möjlighet att på ett smidigt sätt kunna ladda sin bil samt att den som 
laddar sin bil ska stå för alla kostnader, som har med billaddningen att göra. 
 
 

Stämmobeslutet 2018 

”Beslut 2018; 
att ge styrelsen i uppdrag att utreda de rent tekniska förutsättningarna för laddstationer. 
att stämman godkänner att styrelsen får anvisa plats för laddstationer om följande kriterier 
uppfylls: 
– installationerna ska vara kostnadsneutrala, dvs. inte medföra några kostnader för 
samfälligheten. Kostnader avseende projektering och förändringar i försäkringar, 
ändrade elavtal mm. ska användaren stå för, 
– samfälligheten får installera utrustning och uttaxera kostnader i enlighet med 
gällande lagar och regler. 
 
att stämman godkänner att styrelsen får skriva avtal med användare om annan användning 
av gemensam elanläggning än den som finns beslutad (idag gäller motorvärmare (ca 750 
W), inte kupévärmare, max två timmar om dagen vid minusgrader.” 
 
 
 
 
 
 



11:1 Motion gällande Elköpsavtal för billaddning 
 
 

 
 
 

 
 
Motionens förslag;  
 

  



Styrelsens kommentarer till – Motion gällande Elköpsavtal för billaddning 

Motionen är osaklig och innehåller en mängd felaktigheter. Styrelsen redogör därför nedan 
för hur prissättningen gått till och de faktiska kostnaderna. 

Utgångspunkten vid fastställande av elpriset för billaddning har varit att laddkunden ska 
betala vad elen totalt kostar inklusive alla delar i priset, såsom elöverföring, energiskatt, 
elnätsabonnemang, elförbrukning, fast avgift och moms. Allt i enligt med 2018 års 
stämmobeslut och med syfte att laddkunden ska betala lika mycket för sin elförbrukning som 
övriga medlemmar betalar för sin andel av elförbrukningen. 

Prissättningen har gått till så att kassören och Nils Jaurell (medlem i reparationsgruppen och 
mycket kunnig i allt som har med el att göra) har gått igenom aktuella priser, kontaktat Eon 
och Mälarenergi om eventuella prisändringar och gjort en sammanställning över vilket pris, 
som bör gälla vid ovan redovisade förutsättningar. Underlaget har redovisats för styrelsen, 
som meddelat laddkunden. Så har det gått till sedan billaddningen startade i maj 2019. 

Styrelsen har inte debiterat något överpris. Under år 2021 har den som laddat sin bil betalt 
2,30kr/kWh. Vi året slut kan vi konstatera att varje kWh, som förbrukats inom samfälligheten 
under 2021 har kostat 2,50kr/kWh. 

Av motionen framgår att motionsställarna tycks tro att samfälligheten inte behöver betala 
moms. Vi måste förstås som alla andra i Sverige betala moms på alla varor och tjänster, som 
vi köper. Man skriver vidare att en kWh kostade 123,56 öre för samfälligheten i november. 
Vid genomgång av elfakturorna för november 2021 och förbrukningen för samma tid framgår 
att kostnaden uppgick till 2,34kr/kWh i november. 

Kassören har i januari 2022 haft en genomgång och redovisning för en av revisorerna om 
prissättningen för laddkunder. Revisorn anser att styrelsen har hanterat prissättning och 
fakturering av laddkunder på ett korrekt sätt och i enlighet med 2018 års stämmobeslut. 

 

Mot bakgrund av ovanstående föreslår styrelsen att stämman beslutar; 

● att avslå motionen om Elköpsavtal för laddning av elbil. 

● att den princip som styrelsen hittills tillämpat vid prissättning är korrekt och ska gälla 
fortsättningsvis. Det innebär att samtliga kostnader, som ingår i och påverkar 
samfällighetens totala kostnader för el ska ingå i priset, som laddkunderna ska betala 
och att laddkunderna och övriga medlemmar betalar lika mycket per kWh för sin andel 
av elförbrukningen. 

  



11:2 Motion om ändring i ramavtal med Eways 

 

 

Motionens förslag: 

 
 

 

 
  



Styrelsens kommentarer till - Motion om ramavtal mellan Eways och Samfälligheten 

Laddstationen som installeras är enskild medlems anläggning och egendom som installeras 
på uppdrag av medlem. 

Installation av laddstation är en möjlighet, som har skapats och inte en rättighet. Installation 
och drift av laddstationer innehåller tekniska lösningar och administrativa funktioner, som 
måste beaktas. Det kan betyda att det i framtiden med fler laddare kräver att den som önskar 
ladda sin bil till exempel måste byta garage för att undvika överbelastning i elsystemet. Det 
kan också innebära att samfälligheten måste säkra upp elabonnemanget för att öka 
elkapaciteten. Det kommer att innebära ökade kostnader, som laddkunderna ska stå för. 

Någon upprustning eller förstärkning av elanläggningen av andra än skäl än sådana som är 
hänförliga till billaddning anser styrelsen inte vara erforderlig eller aktuell inom överskådlig 
tid. 
 
 

Mot bakgrund av ovanstående föreslår styrelsen att stämman beslutar; 

● att avslå motionen om Ramavtal mellan Eways och Såningsvägens Första 
Samfällighetsföreningen samt upprustning av elanläggning i gemensamma 
garagelängor. 

 

11.3 Framställan från styrelsen om ändrad faktureringsrutin för förbrukad el i        
laddstationer. 
 

För att fortsättningsvis undvika missförstånd som illustreras av motionen om Elköpsavtal 
föreslår styrelsen att från och med den 1 januari 2022 börja tillämpa ett avräkningsförfarande 
mot laddkunderna. 
 
 

Styrelsen föreslår att stämman beslutar i enlighet med styrelsens framställan; 

• att vi från och med den 1 januari 2022 börjar tillämpa ett avräkningsförfarande mot 
laddkunderna på så sätt att laddkunden betalar en preliminär kostnad per kWh på faktiskt 
förbrukning. Avräkning sker mot faktisk kostnad per kWh vid årets slut. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Punkt 12 enligt föreslagen dagordning 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Punkt 13 enligt föreslagen dagordning 

Ersättning till styrelsen med flera (förslag från revisorerna) 

 

 

 

 
Arvoden som uppgår till 1 000 kronor eller mer är skattepliktiga och omfattas av 
arbetsgivaravgifter om 31,42 procent. 

 

 

 

 



Punkt 14 enligt föreslagen dagordning 

 

 

 

 

 



Punkt 15 - 19 enligt föreslagen dagordning 

 
 


